
Protokół nr 12/XII/07
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie
odbytej w dniu 17 października 2007r.

w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.
Godzina rozpoczęcia –   10.00
Godzina zakończenia -   17.00

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji Rady. 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych, zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20  radnych, co 
stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. (lista obecności - zał. nr 1)

Radny nieobecny na sesji:
Alfred Balawajder

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – zaproponował wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt. 6 
Pojęcie uchwał :
ppkt.  a)  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  realizację  projektu  pod  nazwą  „Wspólny  system  gospodarki 
odpadami dla  Międzygminnego Związku Celowego z siedzibą w Kłodzku”
ppkt.b) zmieniająca Uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005 - 2008
ppkt.i)w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej  projektu  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  w  sprawie  programu 
restrukturyzacji pn. „Planowane zmiany w strukturze zdrowia w powiecie kłodzkim”
ppkt.j)w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru w rejonie ulic Górniczej i Świdnickiej 
ppkt.k)w  sprawie  powiadomienia  osób  pełniących  funkcje  publiczne  o  obowiązku  złożenia  oświadczeń 
lustracyjnych.

Rada Miejska 20 głosami „za”
wprowadziła do porządku obrad zaproponowane projekty uchwał.

Proponowany porządek obrad:
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 

6 września do 5 października 2007r. 
4. Część tematyczna „Szkolnictwo w mieście” 

goście zaproszeni : p. Irena Lewek-Behan, p. Janina Kawulak, p. Ewa Karcz, p. Janina Organek, p. Jan  
Okoński, p. Danuta Hajzler, p. Magdalena Osicka, p. Teresa Fereżyńska oraz dyrektorzy szkół 

5. Informacja z wykonania budżetu miasta Nowa Ruda za I półrocze 2007. 
− odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej
− dyskusja
− podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2007r.
6. Podjęcie uchwał :
a) w sprawie wyrażenia zgody na realizację  projektu pod nazwą „Wspólny system gospodarki odpadami dla 
Międzygminnego Związku Celowego z siedzibą w Kłodzku”
b)  zmieniająca  Uchwałę  Nr  234/XXVIII/05  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego 
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Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005 - 2008
c) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007. 
d) w sprawie ustalenia Gminnego Programu Stypendialnego i zasad udzielania stypendiów dla uczniów i 
studentów. 
e)  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  projektu  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych Powiatu Kłodzkiego.
f)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007. 
g) w sprawie ustalenia inkasentów opłaty targowej oraz wynagrodzenia za inkaso. 
h)  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami  Miasta  Nowa  Ruda  dotyczący  zniesienia 
urzędowych nazw części Miasta Nowa Ruda. 
i)  w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej  projektu  Rady  Powiatu  Kłodzkiego   w  sprawie  programu 
restrukturyzacji pn. „Planowane zmiany w strukturze zdrowia w powiecie kłodzkim”
j)  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 
obszaru w rejonie ulic Górniczej i Świdnickiej 
k)  w  sprawie  powiadomienia  osób  pełniących  funkcje  publiczne  o  obowiązku  złożenia  oświadczeń 
lustracyjnych.
l) w sprawie wyboru ławników na kadencję 2008 – 2011. 
− wykaz wytypowanych przez Zespół opiniujący kandydatów na ławników;
− przedstawienie opinii o kandydatach przez Przewodniczącego Zespołu;
− powołanie komisji skrutacyjnej;
− przyjęcie regulaminu wyboru ławników do sądów powszechnych;
− głosowanie.
7. Odpowiedzi na interpelacje.
8. Interpelacje radnych.
9. Zapytania radnych. 
10. Sprawy różne.
11. Zakończenie obrad.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy radni mają uwagi do sporządzonego protokołu z XI sesji Rady 
Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XI sesji Rady.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” 
przyjęła protokół z XI sesji Rady Miejskiej w  Nowej Rudzie.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 6 września do 5 października 2007r.  (sprawozdanie – zał. nr 2 do protokołu)

Radny Jerzy Pulit  –  pytanie  „w zakresie  wykonania  budżetu”  pkt.  2  zmniejszenie  rezerwy ogólnej.  Ile 
wykonano tych toalet za tak dużą kwotę? 

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński -  dot. to toalet w budynkach CTS przy ul. Kłodzkiej 16. Było to duże 
zadanie i taka kwota była potrzebna do wymiany wszelkich instalacji wewnętrznych, płytek itd. 

Rada Miejska 20 głosami „za”
przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 6 września do 5 października 2007r. 

W związku  z  zakończeniem projektu  pn.  „  Wyznaczanie  ścieżek  dydaktycznych”-Wzgórza  Włodzickie 
radna  Irena  Caryk  podziękowała  wszystkim  zaangażowanym  w  tej  projekt  nauczycielom  i  przybliżyła 
założenie i realizacje projektu, którego inicjatorem było Noworudzkie Koło Polskiego Klubu Ekologicznego 
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i  Noworudzkie  Stowarzyszenie  Pro  Publico  Bono.  Na  wniosek  radnej  Ireny  Caryk  uhonorowano  7 
nauczycieli :
− Irenę Lewek – Behan          Gimnazjum nr 2
− Janinę Kawulak                  Szkoła Podstawowa Nr 2
− Ewę Karcz             Gimnazjum Nr 1
− Janinę Organek             Miejski Zespół Szkół Nr 1
− Jana  Okońskiego             Szkoła Podstawowa Nr 7
− Danutę Hajzler                    Zespół Szkół Ogólnokształcących
− Magdalenę Osicką              Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych
Szczególne podziękowania złożono  Pani Teresie  Fereżyńskej pomysłodawczyni projektu.

Przewodniczący  Rady Miejskiej – Andrzej Behan – uhonorował również radną Irenę Caryk za ogromne 
zaangażowanie w pracę z młodzieżą.
 
Ad. 4.  Część tematyczna „Szkolnictwo w mieście” 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poprosił o  przedstawienie informacji przez dyrektorów 
przedszkoli i szkół  nt. działalności placówek oświatowych.

Przedszkola

Dyrektorki Przedszkoli:
-       Nr 2 p. Dorota Komarnicka
− „Bajka”  p. Aleksandra Król
− „Salos” s. Elżbieta Niepla                                  
przedstawiły krótką informacje nt. działalności placówek którymi kierują zg. z zał. nr 3 do protokołu.

Radny Tomasz Kuczaj – czy w Słupcu istnieje potrzeba utworzenia nowych miejsc w przedszkolach? 

Pani Aleksandra Król -  nigdy nie  mówiono o stworzeniu przedszkola w systemie dwuzmianowym ale może 
jak będzie taka potrzeba. Ale brak miejsc to prawdopodobnie problem przejściowy.

Radny Piotr Wróbel - docierają do niego sygnały, że w przedszkolach jest za duże zagęszczenie czy nie jest 
zasadna likwidacja oddziałów kl. „0” i przeniesienie ich w całości do szkół. Zwolniłoby się w ten sposób 
miejsce dla innych dzieci. 

Pani Aleksandra Król – likwidacja oddziałów zerowych w przedszkolach jest niemożliwa z uwagi na fakt, że 
gro  pracujących  rodziców  nie  może  zapewnić  opieki  swoim  pociechom.  Odnośnie  zagęszczenia  to 
powierzchnia sal jest narzucona odgórnie i regulują ją odpowiednie przepisy. Zagęszczenia nie ma choćby i z 
tej przyczyny, że raczej się nie zdarza by była 100% frekwencja. 

Pani Dorota Komarnicka –  nie ma w jej przedszkolu grupy zerowej. Odnośnie potrzeby  utworzenia nowych 
miejsc w przedszkolach to musi  poinformować,  że na przyjęcie do przedszkola obecnie  oczekuje sporo 
dzieci. 

Radna Irena Caryk – czy przyjmowane są dzieci niepełnosprawne?

Pani  Aleksandra  Król  –  dużą  barierą  są  schody  i  dlatego  nie  jest  możliwe  by  dzieci  niepełnosprawne 
ruchowo uczęszczały do przedszkola „Bajka”.

Pani  Dorota  Komarnicka  –  uczęszczało  do  przedszkola  Nr  2  jedno  dziecko  z  lekkim  upośledzeniem 
umysłowym.

Radny Janusz Staniocha – Drogosław jako jedyna dzielnica nie posiada przedszkola, czy były zgłaszane 
takie potrzeby?
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Pani Dorota Komarnicka –  nie zdarzyło się by zgłaszały się do przedszkola w Słupcu dzieci z Drogosławia. 

Pan Leszek Wójcik – kiedyś w Drogosławiu działało przedszkole obecnie nie ma takiego oddziału, jednak 
działa tam bardzo prężnie MZS nr 1. 

Pani Aleksandra Król – do przedszkola „Bajka” obecnie uczęszcza dwoje dzieci z Drogosławia. Jeżeli będzie 
potrzeba otworzenia punktów filialnych to jest otwarta na propozycje. 

Szkoły Podstawowe

Dyrektorzy Szkół Podstawowych:
− Nr 2 p. Urszula Kamińczak – Podgórna
− Nr 3 p. Joanna Drążek
− Nr 7 p. Barbara Fester
przedstawiły krótką informacje nt. działalności placówek którymi kierują zg. z zał. nr 3 do protokołu.

Radny Piotr Wróbel -  w przedstawionym materiale zawartych jest dużo potrzeb jakie mają szkoły odnośnie 
remontów, dlatego bardzo prosi dyrektorów szkół o przygotowanie informacji dla Komisji Gospodarczej i 
Komisji  Porządku Publicznego i  Komunikacji  o potrzebie inwestycji,  remontów, które są wymagane np. 
przez sanepid czy też nie spełniają wymogów BHP. 

Radny Tomasz Kuczaj – poprosił o informacje od p. Barbary Fester odnośnie ilości wyremontowanych toalet 
za kw. 30tys zł. W dniu dzisiejszym przekazujemy środki na remont toalet w spółce CTS i chciałby mieć 
porównanie.

Pani Barbara Fester – wykonany został kompleksowy remont toalet na jednym pietrze tj. wymiana 5 oczek 
ustępowych,  2  pisuarów  wraz  z  wymianą  drzwi.  W  tym  wymiana  instalacji  wodnokanalizacyjnej, 
elektrycznej, kafelków, armatury itd. 

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński – w SP nr 7 remont toalet został wykonany rok czy dwa lata  temu od 
tego czasu ceny materiałów wzrosły. 

Pan Paweł Marciniak – otrzymane środki zostały przeznaczone na pokrycie kosztów zakupu materiałów.

Radny Piotr Wróbel -  pytanie do p. Barbary Fester dot. obiektów przy ul. Kłodzkiej gdzie jest plac zabaw 
ale  stoją  tam również  garaże,  czy  ten  teren  należy  do  szkoły  i  czy  poruszają  się  po  tym placu  zabaw 
samochody? Brak jest bramki od strony osiedla, kiedy zostanie naprawiona?

Pani Barbara Fester – odnośnie wykonania bramki szukała wykonawcy ale odmówiono jej z braku czasu 
gdyż mają taki ogrom pracy. Z garaży korzystają nauczyciele emeryci, chciałaby doprowadzić do usunięcia 
garaży ale to nie jest takie proste.

Radny Piotr Wróbel – prosi o przygotowanie informacji jak planowane jest rozwiązanie tego problemu. 

Radna Regina Wałęsa – czy dyrektorzy szkół mogą liczyć na zwiększenie środków finansowych w budżecie 
miasta w roku 2008.

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński – to Rada Miejska uchwali na rok 2008 budżet i w tej chwili nie jest w 
stanie  odpowiedzieć  w  jakich  kierunkach  będą  wydatkowane  środki.  Ze  swojej  strony  zaproponuję  by 
zabezpieczono środki na remonty w szkołach na rok 2008.

Radny Tomasz Kuczaj – pytanie do dyrektora SP nr 2  jak wygląda zaplecze sportowe w tej szkole?

Pani Urszula Kamińczak – Podgórna – w SP nr 2  sala gimnastyczna mieści sie na II pietrze gdzie pod nią 
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mieszczą klasy, w których odbywają się  lekcje. Ze względów bezpieczeństwa gro zajęć nie może sie tam 
odbywać. W planach jest wykonanie ekspertyzy odnośnie nośności stropów po salą. Jest również boisko 
szkolne,  które  nie jest  zmeliorowane i  jest  systematycznie  zalewane.  W planach jeszcze za  poprzedniej 
dyrekcji,  które  w  zupełności  popiera,  jest  budowa  sali  gimnastycznej,  a  obecną  salę  przerobić  na  sale 
lekcyjne.  

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński - odnośnie boiska szkolnego to zlecona jest dokumentacja.

przerwa 
po przerwie

Gimnazja

Dyrektorzy Gimnazjów:
− Nr 1 p. Mirosław Wojciechowski
− Nr 2 p. Mariola Sójka 
− Miejski Zespół Szkół Nr 1 p. Dariusz Chojecki
przedstawili krótką informacje nt. działalności placówek którymi kierują zg. z zał. nr 3 do protokołu.

Gimnazjum  Nr  2  przedstawiło  prezentację  multimedialną  związaną  z  działalnością  szkoły,  zajęciami 
pozalekcyjnymi itp.

Radny Arkadiusz  Michalski  –  sprawozdanie przedstawione przez dyrektorów zostało ujęte  wg.  jakiegoś 
narzuconego  wzoru  jednak  zabrakło  w  nim  informacji  np.  o  porażkach  szkół  związane  z  uczniami,  z 
trudnościami  na  jakie  napotykają  nauczyciele,  brak  informacji  o  ilości  dzieci  pochodzących  z  rodzin 
patologicznych,  o ilościach wniosków skierowanych do sądu w związku z popełnianymi czynami przez 
nieletnich. Informacje takie byłyby niezbędne dla Komisji Spraw Społecznych przy wydatkowaniu środków 
z  MPPiRPA na wypełnienie  czasu  wolnego tym uczniom.  Zabrakło również  informacji  o  osiągnięciach 
szkół.

Pan Leszek Wójcik – jakby chciano zawrzeć wszystkie informacje to materiał byłby w formie grubej książki. 

Pan Mirosław Wojciechowski – nie ma szkoły, która nie ma porażek a ma same sukcesy. W Gimnazjum nr 1, 
której jest dyrektorem wynikła sprawa z narkotykami gdzie media nagłaśniając całą sprawę okrzyknęły tę 
szkołę jako tę w której bierze i sprzedaje się narkotyki. Przeprowadzone kontrole nie wykazały obecności 
narkotyków w szkole. 

Pan  Dariusz  Chojecki  –  stwierdził,  że  MZS  Nr  1  ma  też  bardzo  duże  osiągnięcia,  którymi  może  sie 
pochwalić, choć nie przedstawił tak jak Gimnazjum Nr 2 prezentacji. Jednak zdarzają się również porażki i 
taką był fakt popełnienia samobójstwa przez jednego z uczniów. 

Radny Janusz Staniocha – pyt. do dyrektora Gimnazjum Nr 1 odnośnie wynajmowania boiska na zajęcia z 
nauki  jazdy.  Czy  z  tego  tytułu  nie  zachodzą  jakieś  problemy.  Co  wniosły  do  szkół  tzw.  „trójki 
Giertychowskie”, jak realizowana jest ustawa odnośnie obowiązku noszenia mundurków w szkołach?

Pan Mirosław Wojciechowski – wynajmuje boisko szkolne by zasilić budżet szkoły nie są to duże środki ale 
jest to zawsze jakiś grosz. Czy zachodzi kolizja z zajęciami w szkole ? Nie, nie ma takich kolizji bo plac 
manewrowy jest wykorzystywany po zajęciach szkolnych. „Trójki Giertychowskie” przeprowadzały badania 
i dzięki nim mamy wiedzę na różne problemy w szkole.

Pan  Dariusz  Chojecki  –  badania  wykazały,  że  mamy  problem niszczenia  mienia  w  szkole,  zostaliśmy 
zobligowani do napisania programu naprawczego z którego sprawozdanie zostało przekazane do kuratorium 
oświaty. Odnośnie mundurków to 98% uczniów posiada mundurki.  
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Radny Michał Prokopczak – dlaczego uczniowie nie otrzymują promocji do następnej klasy ?

Pan Mirosław Wojciechowski – drugoroczność nic nie daje, uczeń jest kierowany do szkoły specjalnej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Andrzej  Behan  -  drugoroczność  jest  też  przez  to,  że  uczniowie  nie 
uczęszczają na zajęcia a nie dlatego że są słabi. 

Radny  Tomasz  Kuczaj  –  czy  remont  sali  gimnastycznej  w  Gimnazjum  nr  2  jest  związany  z 
termomodernizacją?

Pani Mariola Sójka – projekt dot. wymiany stolarki okiennej na sali gimnastycznej. 

Burmistrz  Miasta  –  Tomasz  Kiliński  –  projekt  ten  nie  będzie  wykonany  w  ramach  termomodernizacji 
budynków użyteczności publicznej. 

Radny Tomasz Kuczaj – podziękował w swoim imieniu dyrektorowi MZS Nr 1 za propagowanie sportu w 
szkołach poprzez Szkolny Związek Sportowy.

Radny Michał Prokopczak – chciałby aby dzieci częściej chodziły do teatru, czytały więcej książek.

Pani Mariola Sójka – dzieci mają bardzo dobrze zorganizowany czas po lekcjach, wybór zajęć jest ogromny. 
Zajęć pozalekcyjnych jest tyle że brakuje nawet dzieci. 

Szkoły Ponadgimnazjalne

Zespół Szkół Ogólnokształcących – p. Izabela Zynkowska
Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych – p. Mariusz Kałwak

Pani Izabela Zynkowska -  jest dyrektorem od roku. Poleca swoja szkołę, która ma wiele sukcesów np. 98% 
zdawalność matur.  Wszyscy powinniśmy dbać o to by to liceum było na wysokim poziomie. Chciałaby 
podziękować za przekazywane środki dla liceum na zajęcia pozalekcyjne. 

Pan Mariusz Kałwak – reprezentuje Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Nowej Rudzie  powstałą w wyniku 
restrukturyzacji szkolnictwa ponadgimnazjalnego w powiecie kłodzkim. Posiadają certyfikat szkoły dbającej 
o bezpieczeństwo, sukcesów mają wiele a także i potyczek.     

Radny Michał Prokopczak – czy szkoły prowadzą statystykę  ile uczniów z ich szkół zdaje na studia dzienne.

Pani Izabela Zynkowska – nie ma czegoś takiego jak egzaminy na studia. Taką miarą jest nowa matura i 
ilość zdobytych punktów.

Radny Arkadiusz Michalski – czy możliwe jest by w szkole funkcjonowała palarnia dla uczniów?

Pani Izabela Zynkowska – nie ma takiej prawnej możliwości.

Radny  Bogusław Frącek  –  jest  zdania,  że  taka  statystyka  powinna  powstać  bo  jest  to  pewien  element 
promocji szkół.

Pani Izabela Zynkowska –  wychowawcy zbierają takie dane.

Szkolnictwo Wyższe

Piotr Oleśniewicz - Prorektor Polsko – Czeskiej Wyższej Szkoły Biznesu i Sportu „Collegium Glacense” - 
jest prorektorem od niedawna ale bardzo chętnie odpowie na wszelkie zadane pytania. Uczelnia kształci na II 
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kierunkach, na zajęcia uczęszcza ok. 400 studentów z tego ok. 250 studentów czeskich. W tym roku przyjęto 
ok 150 studentów (100 ze strony czeskiej). Senat podjął decyzję o powołaniu fili zamiejscowej uczelni w 
Czechach w mieście Brnie. Powołano również Uniwersytet III Wieku. Pełnie władzy na uczelni ma rektor.

Radny Piotr Wróbel - czy została już uregulowana sprawa własności nieruchomości ? Jeśli tak to w jaki 
sposób? Kto dzisiaj  spłaca zadłużenia hipoteczne, które znajdują się na tej  nieruchomości  czy spłaca je 
miasto czy szkoła. 

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński – właścicielem nieruchomości jest miasto. Obiekt dzierżawiony jest 
przez uczelnię, będzie przygotowywany aport do spółki CTS jako założyciela uczelni by szkoła mogła z tego 
obiektu korzystać. Jeśli chodzi o zobowiązania  to o szczegółach  powie rektor uczelni lub kanclerz.

Pan  Rafał  Wielichowski  –  Kanclerz  Polsko  –  Czeskiej  Wyższej  Szkoły  Biznesu  i  Sportu  „Collegium 
Glacense”  -  hipoteka  w  dalszym  ciągu  ciąży  na  szkole,  która  ma  wynegocjowaną  cudowną  umowę  z 
Zakładem Ubezpieczeń Społecznych  i ta umowa przewiduje spłatę hipoteki.  

Radny Bogusław Frącek – czy nabór jaki jest satysfakcjonuje uczelnię i czy zapewnia stronę ekonomiczną?

Piotr Oleśniewicz - Prorektor Polsko – Czeskiej Wyższej Szkoły Biznesu i Sportu „Collegium Glacense” - 
zdecydowanie jest to nabór daleki od tego jaki byśmy jako uczelnia oczekiwali. Statystyka pokazuje, że w 
dalszym ciągu jesteśmy na minusie czyli środki jakie pozyskujemy z czesnego są niewystarczające.

Radna Regina Wałęsa – ilu jest studentów na studiach dziennych?

Piotr Oleśniewicz - Prorektor Polsko – Czeskiej Wyższej Szkoły Biznesu i Sportu „Collegium Glacense” - 
jest to jedna grupa 11 osobowa.

Radny Arkadiusz Michalski – przy tworzeniu uczelni musiał być przedstawiony biznes plan, w którym było 
przedstawione  co  należy  zrobić  by  szkoła  mogła  się  samofinansować.  Jakie  obłożenie  uczniów  było 
przewidywane.

Piotr Oleśniewicz - Prorektor Polsko – Czeskiej Wyższej Szkoły Biznesu i Sportu „Collegium Glacense” - 
pracownicy naszej uczelni mają w tym roku tj. 240 godz. i jest to pensum bardzo restrykcyjne. Ci którzy 
chcieli powstania tej uczelni mieli bardzo dobre intencje ale jego realizacje nie do końca wyszła.  

Pan  Rafał  Wielichowski  -   Kanclerz   Polsko  –  Czeskiej  Wyższej  Szkoły  Biznesu  i  Sportu  „Collegium 
Glacense” -  w 2004r. zakładano, ze powstanie uczelnia jedno wydziałowa  i rekrutacja na poziomie 300 
osób.  Rzeczywistość  była  taka,  że  otworzono  uczelnie,  pozyskano 100  studentów i  w pierwszym roku 
powstały  największe  zobowiązania.  Dodatkowo  w  kolejnym  roku  otworzono  drugi  wydział  co  jeszcze 
bardziej powiększyło deficyt uczelni. Uczelnia od samego początku była głęboko niedofinansowana, kapitał 
założycielski  był  zbyt  niski  dla  takiej  działalności.  Był  to  błąd  ministerstwa,  który  obecnie  został 
skorygowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – są sukcesy i porażki, są problemy natury finansowej ale 
ma nadzieję, że dzisiejsza dyskusja sprawi, że będziemy inaczej patrzeć na oświatę. 

przerwa
po przerwie 

Ad.5. Informacja z wykonania budżetu miasta Nowa Ruda za I półrocze 2007. 
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Pan Jan Szeląg -  odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej zg. z zał. nr 4

posiedzenie opuścili : radny Henryk Zimoch, radny Arkadiusz Michalski
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− dyskusja
Radni nie podjęli dyskusji w temacie informacji z wykonania budżetu miasta Nowa Ruda za I półrocze.

− podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2007r.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym sie od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr  87/XII/07

w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2007r.
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Ad.6. Podjęcie uchwał :

a)  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  realizację  projektu  pod  nazwą  „Wspólny  system  gospodarki 
odpadami dla Międzygminnego Związku Celowego z siedzibą w Kłodzku”

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie  wyrażenia  zgody na realizację  projektu pod nazwą „Wspólny system gospodarki  odpadami  dla 
Międzygminnego Związku Celowego z siedzibą w Kłodzku.”

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Na sesję powrócili radni : Arkadiusz Michalski i Henryk Zimoch.

Radny Michał  Prokopczak  -  czy  komisja  zastanawiała  się  nad  kosztami  gdy  nasze  wysypisko  zostanie 
zlikwidowane?

Radny Piotr Wróbel – główny koszt to udział gminy w tym projekcie i jest to kwota 3.000.000zł. Cena za 
wywóz śmieci będzie rosła niezależnie od tego czy przystąpimy do tego projektu czy też nie. Kolejnymi 
kosztami  będzie  przygotowanie  spółki  do  selektywnej  zbiórki  śmieci,  przygotowywana  jest  już  analiza 
kosztowa. Nasze wysypisko będzie funkcjonowało jeszcze maksymalnie dwa lata.  

Radny Bogusław Frącek – KZiE zapozna się z projektem i wyda swoją opinię odnośnie selektywnej zbiórki 
śmieci bo do końca nie wiadomo jak ten projekt będzie realizowany. 

Radny  Janusz  Staniocha  –  czy  przyjęcie  przez  radę  tego  projektu  uchwały  obliguje  miasto  już  do 
przekazywania środków?  Czy ewentualne wystąpienie z Międzygminnego Związku Celowego wiąże się z 
karami?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta - ta uchwała mówi o zabezpieczeniu środków w poszczególnych 
latach.  Czy  projekt  będzie  realizowany  i  w  jakim  zakresie  nie  jesteśmy  dziś  w  stanie  na  to  pytanie 
odpowiedzieć gdyż 18 gmin musi podjąć decyzję o realizacji projektu. Kolejny etap to złożenie aplikacji do 
Funduszu Spójności.  

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  wyrażenia  zgody na realizację  projektu pod nazwą „Wspólny  system gospodarki  odpadami  dla 
Międzygminnego Związku Celowego z siedzibą w Kłodzku.”

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 88/XII/07

w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pod nazwą „Wspólny system gospodarki odpadami dla  
Międzygminnego Związku Celowego z siedzibą w Kłodzku.”

Posiedzenie sesji opuściła radna Irena Caryk.

b) zmieniająca Uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005 – 2008 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniającego  Uchwałę  Nr  234/XXVIII/05  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego 
Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005 – 2008. 
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Pan Tomasz Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  -   zmiana WPI polega na dopisaniu pozycji  nr  53 tj.  budowy 
nowego  przedszkola  w  Słupcu.  Planowane  przedszkole  ma  być  również  przedszkolem  integracyjnym, 
szacunkowa  wartość  projektu  to  6.700tys.  Poprzez  złożenie  wniosku  aplikacyjnego  do  Regionalnego 
Programu Operacyjnego można uzyskać 85% dotację.

Radny Janusz Staniocha – czy budowa przedszkola zostanie rozpoczęta po otrzymaniu dotacji?

Pan Tomasz Kiliński  – Burmistrz  Miasta – na chwile obecną zaczniemy od przygotowania  wniosku do 
Regionalnego  Centrum  Operacyjnego.  Jeżeli  wniosek  nie  otrzyma  dofinansowania  bądź  nie  uzyska 
dofinansowania jaki zakładamy to będziemy musieli  zastanowić się czy jesteśmy w stanie zabezpieczyć 
niezbędne środki. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniająca Uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005 – 2008 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za” (1radny nie brał udziału w głosowaniu) podjęła:

Uchwałę nr 89/XII/07

zmieniającą  Uchwałę  Nr  234/XXVIII/05  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  
Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005 – 2008.

c) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta -  przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.

Radny Piotr Wróbel - Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 16 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 90/XII/07

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007.

d)  w  sprawie  ustalenia  Gminnego  Programu  Stypendialnego  i  zasad  udzielania  stypendiów  dla 
uczniów i studentów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie  ustalenia  Gminnego  Programu  Stypendialnego  i  zasad  udzielania  stypendiów  dla  uczniów  i 
studentów. 

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej - przedstawił projekt uchwały jednocześnie 
prosząc o wykreślenie z § 8 pkt.1 ppk.4 (był to wniosek Komisji Spraw Społecznych którego przez pomyłkę 
nie wykreślił). Komisja Gospodarcza na dzisiejszym posiedzeniu zaproponowała wprowadzenie poprawek w 
§ 5 ppkt 1 i § 10 ppkt.2  zapisy tych paragrafów dot. tej samej sprawy gdzie proponuje się zmianę zapisu na: 
„mająca stałe zameldowanie na terenie Miasta” . Komisja Gospodarcza zaproponowała również by § 10 pkt. 
1 i 2 były punktami stałymi a  po ppkt.2 dodaje się słowa: ”oraz spełnia co najmniej jeden z następujących  
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warunków”  i wtedy pkt.3,4,i 5 otrzymają numeracje 1),2),3).

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Komisji Gospodarczej by dokonać zmiany 
w zapisie  § 5 pkt.1 „mająca stałe zameldowanie na terenie miasta” na  zapis  „jest mieszkańcem Miasta”

Rada Miejska 3 głosami „za”, przy 9 glosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”
odrzuciła wniosek Komisji Gospodarczej

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie z § 8  pkt.1 ppk.4  

Rada Miejska 16 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym sie od głosowania”
przyjęła wniosek o wykreślenie z § 8  pkt.1 ppk.4  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Komisji Gospodarczej by w § 10 ppkt.2 
zmienić zapisu na: „mająca stałe zameldowanie na terenie Miasta” 

Rada Miejska  15 głosami „za”
przyjęła  wniosek  Komisji  Gospodarczej  by  w  §  10  ppkt.2  zmienić  zapisu  na:  „mająca  stałe  
zameldowanie na terenie Miasta” 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Komisji Gospodarczej by § 10 pkt. 1 i 2 
były punktami stałymi a  po ppkt.2 dodaje się słowa: ”oraz spełnia co najmniej  jeden z następujących  
warunków”  i wtedy pkt.3,4,i 5 otrzymają numeracje 1),2),3).

Rada Miejska 18 głosami „za”
przyjęła  wniosek Komisji Gospodarczej by § 10 pkt. 1 i 2 były punktami stałymi a  po ppkt.2 dodaje 
się słowa: ”oraz spełnia co najmniej jeden z następujących warunków”   i wtedy pkt.3,4,i 5 otrzymają 
numeracje 1),2),3).

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie   ustalenia  Gminnego  Programu  Stypendialnego  i  zasad  udzielania  stypendiów  dla  uczniów  i 
studentów. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za” (1 radny nie brał udziału w głosowaniu) podjęła:

Uchwałę nr 91/XII/07

w sprawie ustalenia Gminnego Programu Stypendialnego i zasad udzielania stypendiów dla uczniów i  
studentów. 

Powróciła radna Irena Caryk

e) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Powiatu Kłodzkiego.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Powiatu Kłodzkiego.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej -   przedstawił projekt uchwały zgodnie z 
uzasadnieniem. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  projektu  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
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Społecznych Powiatu Kłodzkiego.
Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 92/XII/07
w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  projektu  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych Powiatu Kłodzkiego.

f)  zmieniająca uchwałę w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniającego  uchwałę  w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej - przedstawił projekt uchwały zgodnie z 
uzasadnieniem. 

Radny Tomasz Kuczaj - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający  uchwałę  w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 93/XII/07

zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007. 

g) w sprawie ustalenia inkasentów opłaty targowej oraz wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie ustalenia inkasentów opłaty targowej oraz wynagrodzenia za inkaso.

Pani  Joanna Kołodziej  –  Naczelnik Wydz.  Mienia Komunalnego – osoba pełniąca funkcje inkasenta  na 
targowisku w Słupcu złożyła rezygnacje dlatego Rada zgodnie z ustawą musi określić inkasentów. Poprosiła 
o dokonanie poprawki w § 7 gdzie jest błędnie podana uchwała, która utraciła moc obowiązującą jest podana 
uchwała „nr 351/XLIV/02  z dnia 27 lutego 2002r.” a powinna być  „364/XLIII/06  z dnia 29 marca 2006r.”

Radny Piotr Wróbel – opinia Komisji Gospodarczej jest pozytywna z małą uwagą by w § 3 ppkt.2  słowo 
„prowizja” zmienić na „wynagrodzenie ryczałtowe”.

Pani  Joanna  Kołodziej  –  Naczelnik  Wydz.  Mienia  Komunalnego  -  wynagrodzenie  ryczałtowe  jest  za 
pobranie opłaty a prowizję płaci się  z tytułu poboru. 

przerwa
po przerwie

Pani  Małgorzata  Matusz  –  zapis  projektu  uchwały  powinien  pozostać  w  proponowanej  wersji  gdyż  w 
momencie gdy nie ustalimy prowizji to Straży Miejskiej będzie się należało 0,1% w przypadku zastępstwa 
za inkasenta.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie poprawkę § 7 gdzie błędnie jest podana uchwała, 
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która utraciła moc obowiązującą  jest podana uchwała „nr 351/XLIV/02  z dnia 27 lutego 2002r.” a powinna 
być  „364/XLIII/06  z dnia 29 marca 2006r.”

Rada Miejska 6 głosami „za”, przy 12 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się od głosowania”
przyjęła zaproponowana poprawkę.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Komisji Gospodarczej by w § 3 ppkt.2 
słowo „prowizja” zmienić na „wynagrodzenie ryczałtowe”.

Rada Miejska 19 głosami „za”  (1 radny nie brał udział udziału w głosowaniu)
odrzuciła proponowana poprawkę.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie ustalenia inkasentów opłaty targowej oraz wynagrodzenia za inkaso. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami „za”, przy 3 „wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 94/XII/07

w sprawie ustalenia inkasentów opłaty targowej oraz wynagrodzenia za inkaso. 

h) w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Nowa Ruda dotyczący zniesienia 
urzędowych nazw części Miasta Nowa Ruda. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Nowa Ruda dotyczący zniesienia urzędowych 
nazw części Miasta Nowa Ruda.

Pani Joanna Kołodziej – Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego – przedstawiła projekt uchwały zgodnie z 
uzasadnieniem.

Radny Bogusław Frącek – czy przypadkiem nie wprowadzimy pewnego zamieszania, gdyż funkcjonujące 
nazwy wpisały się do tradycji miasta i są kontynuacją nazewnictwa powojennego.  

Pani  Joanna  Kołodziej  -  Naczelnik  Wydz.  Mienia  Komunalnego  -  chodzi  tu  o  uporządkowanie 
obowiązującego nazewnictwa te stare nazwy występują wyłącznie na mapach topograficznych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – czy Debry jako ulica będzie funkcjonować?

Pani Joanna Kołodziej - Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego – tak.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami  Miasta  Nowa  Ruda  dotyczący  zniesienia 
urzędowych nazw części Miasta Nowa Ruda. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 95/XII/07

w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami  Miasta  Nowa  Ruda  dotyczący  zniesienia  
urzędowych nazw części Miasta Nowa Ruda. 

i)  w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej  projektu  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  w sprawie  programu 
restrukturyzacji pn. „Planowane zmiany w strukturze zdrowia w powiecie kłodzkim”
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Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie wydania opinii dotyczącej projektu Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie programu restrukturyzacji 
pn. „Planowane zmiany w strukturze zdrowia w powiecie kłodzkim”.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

Radny Bogusław Frącek – opinia Komisji Zdrowia i Ekologii ujęta jest już w §1 projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wydania opinii dotyczącej projektu Rady Powiatu Kłodzkiego  w sprawie programu restrukturyzacji 
pn. „Planowane zmiany w strukturze zdrowia w powiecie kłodzkim”

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 96/XII/07

w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej  projektu  Rady  Powiatu  Kłodzkiego   w  sprawie  programu  
restrukturyzacji pn. „Planowane zmiany w strukturze zdrowia w powiecie kłodzkim”

j) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru w rejonie ulic Górniczej i Świdnickiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w 
rejonie ulic Górniczej i Świdnickiej.

Pan Przemysław Herter – przedstawił projekt zgodnie z uzasadnieniem

Radny Henryk Zimoch -  czy w przedstawionym projekcie uchwały nie zakradł  się błąd w nazwie szybu 
„Jan”, ponieważ od kiedy pamięta to ten szyb nosił nazwę „Lech”.

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza Miasta – taka nazwa widnieje w rejestrze zabytków.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w 
rejonie ulic Górniczej i Świdnickiej. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 97/XII/07

w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 
obszaru w rejonie ulic Górniczej i Świdnickiej 

Posiedzenie sesji opuścili radni : Krzysztof Richter, Piotr Wróbel.

k)  w sprawie  powiadomienia  osób pełniących funkcje  publiczne o  obowiązku złożenia oświadczeń 
lustracyjnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie powiadomienia osób pełniących funkcje publiczne o obowiązku złożenia oświadczeń lustracyjnych.

Pani Małgorzata Matusz – Radca Prawny - przepisy ustawy zmieniły się 24 września br.  po orzeczeniu 
Trybunału Konstytucyjnego nastąpiła zmiana ustawy zgodnie z którą na nowo mają obowiązek składania 
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oświadczeń lustracyjnych osoby, które są w trakcie pełnienia funkcji publicznych. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Andrzej  Behan  –  obowiązek  ten  wynika  chyba  ze  zmiany  treści 
oświadczenia.

Pani Małgorzata Matusz – przeglądałam zmiany,  treść jest identyczna.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie powiadomienia osób pełniących funkcje publiczne o obowiązku złożenia oświadczeń lustracyjnych.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 98/XII/07

w  sprawie  powiadomienia  osób  pełniących  funkcje  publiczne  o  obowiązku  złożenia  oświadczeń 
lustracyjnych.

Na sesję powrócili radni : Krzysztof Richter, Piotr Wróbel.

l) w sprawie wyboru ławników na kadencję 2008 – 2011. 
− wykaz wytypowanych przez Zespół opiniujący kandydatów na ławników;
− przedstawienie opinii o kandydatach przez Przewodniczącego Zespołu;

Radny Henryk Zimoch -  odczytał protokół  Zespołu opiniującego kandydatów na ławników zgodnie z zał. 
nr  5.

Posiedzenie sesji opuścił radny Tomasz Kuczaj.

− powołanie komisji skrutacyjnej;

Przewodniczący Rady Miejskiej -  zapytał członków Zespołu opiniującego kandydatów na ławników czy 
zechcieliby pełnić funkcję  komisji skrutacyjnej.

Radny Henryk Zimoch – wyraził zgodę.

Radna Jolanta Kasprzyk -  wyraziła zgodę.

Radna Halina Gajcy -  wyraziła  zgodę.

Radny Jerzy Pulit -  wyraził zgodę.

Radny Arkadiusz Michalski -  wyraził zgodę.

Rada Miejskiej 17 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania”
dokonała wyboru komisji  skrutacyjnej dla dokonania wyboru ławników do Wydziału  Pracy Sądu 
Rejonowego w  Kłodzku oraz  Wydziału Rodzinnego i Nieletnich  Sądu Rejonowego w  Kłodzku w 
składzie : Henryk Zimoch, Jolanta Kasprzyk, Halina Gajcy, Jerzy Pulit, Arkadiusz Michalski.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan - ogłosił chwilę przerwy w celu ukonstytuowania się 
Komisji Skrutacyjnej.

przerwa
po przerwie

Radny Henryk Zimoch – stwierdził,  że  w karcie  do głosowania zakradł  się błąd gdyż jest  zapisane,  że 
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p. Grażyna Śmiejak nie była ławnikiem a z tego co wie pełniła już taką funkcję.

− przyjęcie regulaminu wyboru ławników do sądów powszechnych;( regulamin zał. nr 6)

Rada Miejska 17 głosami „za” (2 radnych nie brało udziału w głosowaniu)
przyjęła regulamin wyboru ławników do sądów powszechnych.

− głosowanie.

Radny Arkadiusz Michalski -  jako Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował zgromadzonych, że 
dokonano zmiany w karcie  do  głosowania  i  w chwili  obecnej  radni  dokonują  skreślenia  nie  na  liczbie 
porządkowej ale na dodatkowej rubryce. 

Odbyło  się  tajne  głosowanie  poprzez  rozdanie  kart  do  głosowania  z  wypisanymi   nazwiskami 
kandydatów  na  ławników.  Każdy  wyczytany  przez  Komisję  Skrutacyjną  radny  podchodził  do 
wyznaczonego  stolika  i  wypełniał  kartę  do  głosowania  stawiając  znak  „X”  przy  kandydacie, 
następnie wrzucał kartę do głosowania do urny.

Po głosowaniu Komisja Skrutacyjna udała do osobnego pomieszczenia w celu obliczała oddanych 
głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – kontynuował obrady sesji  podczas, gdy 
Komisja Skrutacyjna obliczała głosy oddane w tajnym głosowaniu.

Ad. 7. Interpelacje radnych.

Radna Regina Wałęsa – założyła interpelację na piśmie dot. wykonania dalszej części chodnika wzdłuż drogi 
wojewódzkiej  przy  ul.  Słupieckiej  na  odcinku  od  skrzyżowania  z  drogą  gminną  ul.  Waryńskiego  do 
przejazdu kolejowego oraz przejścia dla pieszych. 

Radna Irena Caryk – zaobserwowała, że coraz częściej zaśmiecamy lasy, widoczne jest to idąc w kierunku 
Góry Wszystkich Świętych. Zaśmiecane są również brzegi rzek. Dlatego zwraca sie do Straży Miejskiej by 
skontrolowała właścicieli posesji przy ul. Piwnej czy mają podpisane umowy z NUK na wywóz śmieci. 

Ad.8. Zapytania radnych. 

Radna Regina Wałęsa – złożyła zapytanie na piśmie dot.  wykonania ciągu pieszego od ul. Chopina do ul. 
Kwiatkowskiego z uwzględnieniem przejścia przez torowisko.

Ad.9. Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – odczytał informację Przewodniczącego Rady Miejskiej z 
analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie za rok 2006. ( pismo zał. nr 9)

Komisja Skrutacyjna zakończyła obliczanie głosów.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  radny  Arkadiusz  Michalski  odczytał  protokół  komisji,  z 
którego wynikało, iż w głosowaniu tajnym wzięło udział 19 radnych, oddano głosów ważnych18, i 
1 głos nieważny. W wyniku głosowania do Wydziału Rodzinnego i Nieletnich Sądu Rejonowego w 
Kłodzku wybrani  zostali:  Baluszyńska  Małgorzata,  Patyk  Jerzy,  Śmiejak Grażyna,  Zawadzka – 
Wyka Maria i Zojakowska Zofia.     (protokół – zał. nr 7)

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  radny  Arkadiusz  Michalski  odczytał  protokół  komisji,  z 
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którego wynikało,  iż  w głosowaniu tajnym wzięło udział  19 radnych i  tyle też oddano głosów 
ważnych. W wyniku głosowania do Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Kłodzku wybrani zostali: 
Błotnicka  Krystyna,  Mazur  Mirosław,Słota  Barbara,  Kowalczyk  Zbigniew,  Kulbicka  Elżbieta, 
Kubisztal Irena, Michałowska Anna, Opławski Waldemar, Rybka Adam, Skulski Andrzej, Matuszko 
Robert, Potaczała Paweł. ( protokół zał. nr 8)

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie wyboru ławników na kadencję 2008-2011.  Wobec braku głosów poddał pod głosowanie  projekt 
uchwały.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 99/XII/07

w sprawie wyboru ławników na kadencję 2008 – 2011. 

Ad.10. Zakończenie obrad.
 
W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XII 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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